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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de ministers van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit, van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid
en van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport over het kobaltgehalte in
veevoer. (Ingezonden 14 augustus
2009)

1
Kent u het bericht «Provimi verlaagt
kobaltgehalte veevoer»?1

2
Is het waar dat kobaltbronnen
kankerverwekkend kunnen zijn bij
inademing? Zo ja, bent u bereid het
gebruik van kobalt aan strenge regels
te onderwerpen? Zo nee, waaraan
ontleent u deze zekerheid?

3
Kunt u uiteenzetten of kobalt vooral
of uitsluitend noodzakelijk is als
additief voor de productie van koeien
die jaarrond op stal staan, of ook
noodzakelijk is voor dieren die een
substantieel deel van het jaar buiten
gehouden worden?

4
Kunt u uiteenzetten hoe koeien
vitamine B12 aanmaakten toen nog
geen kobalt aan hun voer werd
toegevoegd?

5
Is er een wettelijke norm voor de
maximale hoeveelheid kobalt die aan
veevoer wordt toegevoegd? Zo ja,
hoe luidt die? Zo nee, waarom niet en

bent u bereid een dergelijke norm in
te voeren?

6
Kunt u uiteenzetten in hoeverre de
kobalttoevoeging bij andere
veevoerproducenten verschilt van die
van Provimi? Zo ja, acht u het
wenselijk dat producenten zelf
kunnen bepalen hoeveel mogelijk
kankerverwekkende stoffen ze
gebruiken als additief voor hun
veevoer? Zo nee, waarom niet?

7
Kunt u uiteenzetten welke risico’s
kleven aan de toepassing van kobalt
in veevoer voor de productie van
rundvee en voor de gezondheid van
de medewerkers in de
veevoedersector? Zo ja, kunt u
uiteenzetten op welke
wetenschappelijke bronnen u uw
antwoord baseert? Zo nee, waarom
niet en bent u bereid nader onderzoek
te doen verrichten naar aanleiding
van de door Provimi gesignaleerde
risico’s?

1 AGD.nl, 12 augustus 2009
http://www.agd.nl/1082002/Nieuws/Artikel/
Provimi-verlaagt-kobaltgehalte-veevoer.htm

Mededeling

Mededeling van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen
3 september 2009)

De Kamervragen, gesteld door het lid
Thieme (PvdD), over het
kobaltgehalte in veevoer, kunnen tot

mijn spijt niet binnen de gebruikelijke
termijn worden beantwoord.
De reden van uitstel is dat consultatie
van de desbetreffende deskundigen
en interdepartementale afstemming
meer tijd vergen dan gebruikelijk.
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